
 
 

 

SCHRIFTELIJK ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE 

RAADSZITTINGEN 

 
 

2025/025 
 

Indiener: K. Brooks 
 

Datum indiening: 24 februari 2025 
 

Vraag: Toekomstige sportinfrastructuur in het licht van 
bevolkingsgroei en geplande stadsontwikkelingen 

 
Antwoord college 

 

We zijn op dit moment bezig met de opmaak van een sportbeleidsplan 
waarbij we de huidige noden en toekomstige behoeftes gefaseerd zullen 

aanpakken, zowel op infrastructuur- als (top)sportbeleidsvlak. Dit plan zal in 
het licht van de meerjarenplanning verder besproken worden. 

  
 

 
Mechelen, 10 maart 2025 

 
 

Opdracht burgemeester 

van 02.12.2024, in toepassing 

 van artikel 280 decreet lokaal bestuur 

 

 
 

Gert Eeraerts Abdrahman Labsir  
algemeen directeur schepen  


